
 

      Dato 30/5-24 

Referat af bestyrelsesmøde 

Afholdt d. 28/5-24 i klubhuset  

Tilstede: John Rasmussen, Jens B. Hansen, Mathias Johansen, Carsten Pommer og Pernille Svarre 

Referent: Pernille Svarre 

 

Dagsorden 

 

1. Orientering fra formanden 

Tirsdagshyggen afvikles med stor succes – flere gange med spillere end der er plads til på banerne.  

Vi har 2 hold tilmeldt til Sjælland Syd holdkamp – afviklingen går i gang i øjeblikket.  

Johannes Hemmingsen har tilbudt seniortræning efter sommerferien d. 21/8 og 4/9 – hvilket bestyrelsen 

takker ”ja” til. Som tidligere vil egenbetalingen være 100 kr. pr. gang, som skal betales ved tilmelding. Jens 

melder dette ud. 

 

2. Orientering fra kassereren 

Resultat af regnskabet pr. 25/5 er gennemgået – ingen store udsving, forventelig økonomi med ca. 42 

medlemmer på slutlinien. 

Jens har fået invitation Sjælland Syd sommerstævne – sender den videre til medlemmerne. 

 

3. Ukrudt bane 2+3 

John har besigtiget bane 2+3 med Askov Haveservice. De vil kunne påtage sig opgave med at fjerne ukrudt 

for sæsonen for 2500-3000 kr. 

Bestyrelsen er enige om, at lave aftale om dette – John har kontakten. 

 

4. Status website 

Website er i luften og ser ”godt ud”. Jens er midlertidig administrator, Mathias tager over efter sommeren. 

Facebook er rettet til med link til den nye hjemmeside. 

 

5. Planlægning finaledag 21/9 

Der trækkes lod til puljerne ved tirsdagshyggen d. 4/6. 

Jens står for præmier og dommere. 



Der inviteres til fællesspisning af smørrebrød undervejs ligesom sidste år for både spillere og 

familiemedlemmer. 15 kr. egenbetaling pr. stk. – klubben giver resten. 

 

6. Planlægning af hjælperjulefrokost 16/11-24 

Dato ligger fast. Punktet udskydes til næste bestyrelsesmøde. 

 

7. Status sponsorer 

Jens sender, efter aftale med Jesper Abildgaard, regning ud til 3 (4?) af de eksisterende sponsorer. Der er 

desuden 1 ny. 

 

8. Eventuelt 

Medlemskab af Tennis Øst drøftes. En enig bestyrelse vedtager, at tilbuddet for nuværende ikke er aktuelt 

ift. vores medlemstal og –sammensætning. 

Carsten overtager Johns opgaver med det automatiske vandingsanlæg sammen med Jens. De lægger plan 

for tilsyn. 

Næste bestyrelsesmøde d. 3/9 efter tirsdagshygge. 


